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Asking the Trees, a work focusing on the question of home and its loss for political
reasons, seeks to forge temporal links between the past and the present, and
territorial links between home and exile. In 2016, following several years of research,
the artist created an herbarium of plants from parks and gardens in Austria that used
to be part of properties seized by the Nazis. The work is embedded within a
collection of diary-style texts, written during a visit to the USA in 2015, and a series of
photographs that fictively reconstruct the original owners’ memories of their homes
and properties.

Die Arbeit Asking the Trees, in deren Zentrum die Frage nach Heimat und dem
Verlust von Heimat aus politischen Gründen steht, hat das Ziel, zeitliche
Verbindungen zwischen Vergangenheit und Gegenwart und territoriale Verbindungen
zwischen Heimat und Exil zu schaffen. Nach mehrjähriger Recherche begann 2016
die Arbeit an einem Herbarium aus Parks und Gärten von in der NS-Zeit enteignetem
Besitz in Österreich. Eingebettet ist die Arbeit in eine Sammlung tagebuchartiger Texte, 
geschrieben während eines USA-Aufenthaltes 2015, und eine Serie von Fotografien, die 
fiktiv Erinnerungsbilder ehemaliger BesitzerInnen an ihre Anwesen und Häuser 
rekonstruieren.
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